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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:1272 Upphandlad flygtrafik till och från Göteborg-Landvetter 
flygplats

Flyget har drabbats hårt av coronakrisen till följd av en kraftig inbromsning av 
resor. Regeringen har upphandlat flygtrafik till norra Sverige och Gotland men 
har inte beslutat om någon upphandling i mellersta eller södra Sverige.

Landvetter har däremot drabbats hårt av restriktionerna men också av 
människors förändrade beteendemönster. Antalet passagerare under mars i år 
hade sjunkit med 61 procent, och under perioden januari–mars hade 
passagerarantalet sjunkit med 24 procent. 

Om det kommer att fortsätta på det här viset månad efter månad riskerar 
mellersta Sverige att inom en snar framtid stå inför en situation där flyget inte 
längre är en möjlighet för snabba transporter. Skulle flygtrafiken till och från 
Göteborg kraftigt försämras så skulle det också slå hårt mot Sveriges 
konkurrenskraft. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Givet att behov föreligger, kommer ministern att i närtid även handla upp 
flygtrafik mellan Stockholm och Göteborg?

………………………………………

Lars Hjälmered (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-04-29
Besvaras senast
2020-05-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


